

In this email chain below sent from Versus at Loopcomm with new provided documents to the TCB/FCC have been also send as a copy to Jane Lee (shown as '-Jane') at Loopcomm.

寄件者: [versus](#)

日期: 2014年11月13日 上午 10:19

收件者: sharon@wts-lab.com; 'Wallace Hsu'

副本: '-Jane'; '-Allen/?'; '廖文祥 Allen Liao'; 'abby'; kevin.lin@loopcomm.com

主旨: RE: FCC AUDIT of application Loopcomm Technology,.Inc., FCCID VYTLP2596K => frimware, Regulatory Domain removed

Dear Sharon,

附檔是我們公司的宣告信及回覆問題的內容,
煩請幫忙提供給你們工程師review看是否還有需修改及加強的地方,
謝謝!

Best regards,
Versus

From: WTS Sharon [<mailto:sharon@wts-lab.com>]

Sent: Monday, November 10, 2014 6:29 PM

To: -Jane; -Wallace; -Allen/?; 錄森-Abby /游涵羽; -Robert / ε {; -Jason

Cc: WTS-Danny; WTS-Jonny

Subject: 回覆: FCC AUDIT of application Loopcomm Technology,.Inc., FCCID VYTLP2596K => frimware, Regulatory Domain removed

Importance: High

Dear Jane,

您好,
附件為宣告信格式範本,僅供參考用~
謝謝您!

若有任何問題或需要我們協助的地方, 歡迎隨時與我聯絡~
謝謝您!!

Best Regards,
[Sharon Ji](#) / Sales Department
0928 - 509 - 392

寄件者: [WTS Sharon](#)

日期: 2014年11月10日下午 06:14

收件者: [-Jane](#); [-Wallace](#); [-Allen/吡](#); [錄森-Abby /游涵羽](#); [-Robert / ε f](#); [-Jason](#)

主旨: 轉寄: FCC AUDIT of application Loopcomm Technology, Inc., FCCID VYTLP2596K => frimware, Regulatory Domain removed

Dear Jane,

您好,

如稍早電話所說, 以下為發証單位回覆,

Please contact with Loopcom and ask them to issue official statement letter. Please make sure mail loop contains Jane Lee.

Please provide the following items all in writing from the applicant on applicant company letter:

1. Provide indication (attestation letter) from the grantee whether or not the product in the US can only operate in the 5.8 GHz band.
2. And also an indication/statement of how do you show that there is no user configuration capability?
3. Confirmation for the Applicant(grantee), to please also send a copy of your replies to Jane Lee at Loopcomm who is working on the enforcement action."

於FCC仍有疑問, 現在須再提兩樣文件,

1. **正式的宣告信**, 宣告此產品在美國僅能使用5.8GHz頻段
2. **"如何證明使用者無法設置操作頻段"的說明**. 內容請參考附件software security requirements., 請依據每項問題回覆即可.

謝謝

若有任何問題或需要我們協助的地方, 歡迎隨時與我聯絡~

謝謝您!!

Best Regards,

[Sharon Ji](#) / Sales Department

0928 - 509 - 392